
杭州叉车铅酸蓄电池80V4PZS620 杭叉80V叉车蓄电池组

产品名称 杭州叉车铅酸蓄电池80V4PZS620
杭叉80V叉车蓄电池组

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 35960.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:80V4PZS620
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

广州贝朗斯公司从业多年，全系列神钢蓄电池都可配套，参数规格齐全，库存充足，可快捷配套。叉车
蓄电池的大家时间想 到的便是用于电动叉车上的电瓶，其实不然，叉车蓄电池的用于十分广泛，作为牵
引力极强的电瓶，很多时候在牵引车上得到很好的应用，轨道车辆、防爆车辆、电动客车、电动大巴都
可用到，当然广泛来说还是以电动为主，然而在轨道车上的数量并不少，大家日常坐的地铁可能有部分
电力系统，就是依靠叉车蓄电池的推动，在地铁项目中，通常每列车会要求配置两套相同的蓄电池组，
而每套蓄电池组的选型关键因数就是单体数量和容量。蓄电池组总电压是由N个单位蓄电池串联构成的
，本文将其中每个单位蓄电池定义为一个单体，它可以是单个蓄电池或多个并联的蓄电池。

Guangzhou Bairance Company has been in business for many years, and all series of Kobelco batteries can be
matched, with complete specifications and sufficient inventory, which can be quickly matched. Everyone who thinks
of forklift batteries is the batteries used in electric forklifts. In fact, forklift batteries are widely used. As batteries with
strong traction, they are often used in tractors. Rail vehicles, Explosion-proof vehicles, electric buses, and electric
buses are all available. Of course, they are still mainly electric. However, there are not a lot of railcars. The subways that
everyone rides may have part of the electric system, which is driven by forklift batteries. In subway projects, usually
two sets of the same battery pack are required for each train, and the key factors for the selection of each battery pack
are the number and capacity of the cells. The total voltage of the battery pack is composed of N unit batteries in series.
This article defines each unit battery as a single cell, which can be a single battery or multiple batteries connected in
parallel.
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